
functioneren van de kapitaalmarkt
dan elders.

De notitie inzake financiering van
het toezicht hoop ik dit jaar nog te
kunnen opstellen. Dat is een
toezegging die ik naar aanleiding van
een eerdere discussie in een
algemeen overleg aan u heb gedaan.
Ik meen dat het mevrouw Voûte was
die de klachten overbracht van
degenen die een extra rekening van
de STE hadden gekregen. Nu, dat is
voor de hand liggend, als je van een
klein apparaatje naar een forse
toezichthouder gaat. Ik heb toen
toegezegd om te kijken of de
verschillende financierings-
modaliteiten die er nu zijn bij de
verschillende toezichtsvormen, nog
steeds houdbaar zijn.

Mevrouw Giskes (D66): Is er met
betrekking tot fase 2 iets te zeggen
over de termijn waarop we daar
verder op doorgaan in de Kamer, aan
de hand van een vervolg-
wetsvoorstel?

Minister Zalm: Het prettigste zou zijn
als we daarbij die 13de richtlijn
hebben, want dan kunnen we
meteen aansluiten op de discussie
daarover. Een notitie over wat we
zoal vinden, is natuurlijk altijd
mogelijk, maar ik vind het toch
prettig om eerst die Europese
discussie tot een goed einde te
hebben gebracht, omdat je dan iets
operationeler kunt spreken. Mag ik er
nog even over nadenken en u erover
berichten wanneer ik met een notitie
over de tweede fase kom? Ik wil het
ook met de medewerkers bespreken,
want zij zijn redelijk overbelast. De
directie Financiële markten, vroeger
Binnenlands geldwezen, is aanzienlijk
uitgebreid. Maar gelet op datgene
wat er aan wetgeving in de maak is
op het gebied van de financiële
markten, durf ik niet zomaar snel
toezeggingen te doen over weer een
notitie zonder te weten of dat
inhoudelijk goed kan worden
voorbereid en ook naar uw smaak
aan de maat is. Mag ik u er een apart
bericht over geven? Mocht u dat niet
bevredigend vinden, dan roept u mij
wel weer hier of in een AO om te
zeggen dat het eerder moet.
Misschien kan ik op die manier een
weloverwogen datum noemen.

De heer De Haan heeft ook de
13de richtlijn en het verplichte bod
genoemd. Wij lopen nog niet achter,
want die 13de richtlijn is er nog niet.
Bij de beurzenfusie is inmiddels een

goede afspraak gemaakt tussen de
toezichthouders hoe zij gezamenlijk
te werk gaan.

Een belangrijk punt is of wij
strenger zijn dan anderen en of dat
wellicht kan leiden tot een wens om
elders genoteerd te worden.
Mevrouw Voûte roerde dat al aan
met het level playing field. Het is
eigenlijk dezelfde kwestie. Daarom is
het goed dat wij proberen om in
Europa sneller dan tot nu toe met
een gezamenlijke geharmoniseerde
aanpak te komen. Wij hebben nu een
commissie ingesteld die vooral het
dilemma te lijf moet gaan dat je
enorm achter de feiten aanloopt als
je alles via richtlijnen en nationale
wetgeving doet en dat tegelijkertijd
de wens leeft, zeker van het
Europees Parlement, om alles
gedetailleerd te regelen in wetten en
richtlijnen om het democratische
gehalte goed overeind te houden.
Daar ziet men niet zoveel in
ministeriële regelingen. Er wordt nu
bekeken of wij met het Europees
Parlement zaken kunnen doen in die
zin dat je de basisbeginselen in een
richtlijn en een wet vastlegt, maar de
uitvoeringspraktijk delegeert aan de
Commissie en eventueel een
procedure voorziet om dat evenwich-
tig te houden. Op dit punt strijden
het tempo en de democratische
legitimatie wat met elkaar. Dat wordt
een heel interessant punt.

Tot slot kom ik bij de aansprake-
lijkheid. Is het denkbaar dat de STE
aansprakelijk kan worden gesteld?
Ja, dat is denkbaar, al is het maar
omdat er inmiddels allerlei
rechtbankprocedures lopen,
bijvoorbeeld met De Nederlandsche
Bank. Ik denk ook aan de rechtszaken
van Vie d’Or jegens de Verzekerings-
kamer. Ik heb het dikke vermoeden
dat je ook tegen de STE kunt
procederen, bijvoorbeeld als men
van mening is dat er een onrechtma-
tige daad is gepleegd. Dat is in
principe denkbaar. Wij hopen
natuurlijk dat het er nooit van hoeft
te komen. Als je schade hebt geleden
en meent dat iemand er medeschul-
dig aan is, kun je altijd proberen die
schade privaatrechtelijk te verhalen
bij diegene die medeschuldig is.

De algemene beraadslaging wordt
gesloten.

De voorzitter: Ik stel voor, op een
nader te bepalen tijdstip te stemmen.

Daartoe wordt besloten.

Sluiting 19.40 uur

©

Lijst van ingekomen stukken,
met de door de voorzitter
terzake gedane voorstellen:

1. vijf brieven van de voorzitter van
de Eerste Kamer der Staten-
Generaal, met de mededeling, dat zij
in haar vergadering van 6 februari
2001 de haar door de Tweede Kamer
toegezonden voorstellen van wet,
gedrukt onder de nummers 26948,
27036, 27221, 27400-XIII en 27400-D
heeft aangenomen.

De voorzitter stelt voor, deze brieven
voor kennisgeving aan te nemen;

2. de volgende brieven:
drie, van de minister van Justitie,

te weten:
een, inzake het Lockerbie-proces
(26127, nr. 5);
een, over de regeling van het
DNA-onderzoek (26271, nr. 27);
een, over grootschalige DNA-
onderzoeken (27400-VI, nr. 49);

twee, van de minister van
Financiën, te weten:
een, ten geleide van een reactie op
het jaarverslag van de Europese
Rekenkamer over het begrotingsjaar
1999 (24202, nr. 10);
een, over de Wet op het BTW-
compensatiefonds (27293, nr. 5);

twee, van de minister van
Volkshuisvesting, Ruimtelijke
Ordening en Milieubeheer, te weten:
een, ten geleide van het verslag van
de klimaatconferentie in Den Haag
(27089, R1652, nr. 7);
een, ten geleide van het antwoord op
de vraag van de heer Van der
Steenhoven van GroenLinks ter
voorbereiding van het algemeen
overleg op 31 januari over de
klimaatconferentie (27089, R1652, nr.
8);

twee, van de minister van Verkeer
en Waterstaat, te weten:
een, over geldigheidsduur Tweede
Structuurschema Verkeer en Vervoer
(24581, 27455, nr. 3);
een, over de Tracéwetstudie IJzeren
Rijn (27601);

twee, van de minister van
Volksgezondheid, Welzijn en Sport, te
weten:
een, over fiscale maatregelen en
weesgeneesmiddelen (27400-XVI, nr.
66);
een, inzake het combineren van
arbeid en zorg (27401, nr. 47).
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Deze brieven zijn al gedrukt en
rondgedeeld;

3. de volgende brieven:
een, van de minister van

Binnenlandse Zaken en Koninkrijks-
relaties, inzake Evaluatie van de
Algemene wet gelijke behandeling;

een, van de minister van
Onderwijs, Cultuur en Wetenschap-
pen, ten geleide van de derde editie
van de Monitor van internationale
mobiliteit in het onderwijs;

een, van de staatssecretaris van
Onderwijs, Cultuur en Wetenschap-
pen, ten geleide van het rapport
adviescommissie muziek ’’Met het
oog op de toekomst’’;

een, van de staatssecretaris van
Landbouw, Natuurbeheer en Visserij,
ten geleide van de voortgangsrap-
portage Meerjarenplan Gewas-
bescherming (MJP-G) over het jaar
1999.

De voorzitter stelt voor, deze brieven
door te zenden aan de betrokken
commissies en niet te drukken;

4. de volgende brieven:
een, van M.S.I. Mahieu-Haver,

inzake afschrift van een brief aan de
minister van Volksgezondheid,
Welzijn en Sport;

een, van Oakland View Enginee-
ring, inzake storingen op vaste
telefoonverbindingen.

De voorzitter stelt voor, deze brieven
door te zenden aan de betrokken
commissies;

5. een brief van L. Mehta, ten geleide
van een uitnodiging aan de
vrouwelijke Kamerleden voor een
conferentie in Kingston, Jamaica.

Deze brief ligt op de griffie ter
inzage;

6. de volgende brieven:
een aantal, inzake het evt. huwelijk

van prins Willem-Alexander;
een, van B. Goedbloed, inzake de

terugkeer van De Milliano in de
Tweede Kamer;

een, van F.W.P. Krijnen, inzake
herziening van ons belastingstelsel;

een, van R. van Tuel, inzake
kwestie rond ons Koninklijk Huis en
de ’’familie’’ Zorreguieta.

Deze brieven e.a. liggen op de griffie
ter inzage.
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